

《单词百科:flammable是什么意思?flammable怎么发音?flammable的解释和用法》

英语单词flammable是什么意思?flammable怎么读?flammable怎么发音?简答网为您整理了flammable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



flammable怎么读

flammable的读音:[' flæm ə bl]

flammable的意思

1、adj.易燃的, 可燃的;

flammable的近义词

1、**combustible** adj. 易燃的, 可燃的;

2、**igneous** adj. (尤指岩石) 火成的;

3、**incendiary** adj.引火的;燃烧的;纵火的;煽动的;

4、**inflammable** adj.易燃的;易激动的, 易激怒的;

flammable的双语例句

1、However, anhydrous ammonia is also toxic, corrosive, and flammable.

但是, 含水氨还是有毒、腐蚀性和可燃的.

2、Sand laland Get anything flammable out of here. The ammo, too.

将一切可燃物品搬出. 弹药也搬出.

3、Ambient air temperature and humidity may also have an effect on the flammable limits.

周围环境的空气温度和湿度也对可燃极限有影响.

4、The places should be free from flammable, and corrosive gases and the temperature is $\leq 60^{\circ}\text{C}$.

使用场所为不含易燃易爆, 腐蚀性气体, 温度 $\leq 60^{\circ}\text{C}$.

5、A colorless, flammable material made from nitrocellulose and camphor and used to make photographic film.

赛". '璐'. "璐, 明胶一种由硝酸纤维和樟脑制成的无色、易燃材料, 用以制作照相胶卷.

6、A colorless, flammable, volatile liquid, $\text{CH}_3\text{CH}(\text{OC}_2\text{H}_5)_2$, used in cosmetics and as a solvent.

乙缩醛一种无色, 易燃, 易挥发的液体 $\text{ch}_3\text{ch}(\text{oc}_2\text{h}_5)_2$, 用于化妆品和溶剂.

7、Put the charger with head up while charging, avoiding contact with flammable and electric surfaces.

充电时的电池应该朝上放, 避免与易燃和导电表面接触.

8、This mixture is dangerous, flammable and explosive.

这种混合物很易燃烧, 甚至爆炸, 属于危险品.

9、Some products may be flammable and do not store or use open flame.

某些产品为易燃物,切勿存放于高温处,务必远离火源并确保使用安全.

10、highly flammable liquids

高度易燃的液体

11、Immediately clean up spilled medicines , drugs, flammable liquids, and other potentially hazardous materials.

立刻清理泄露的药物、可燃液体,以及其他潜在有毒物质.

12、This type of ink is flammable avoid ignition sources when storage and operation.

本品为可燃物,贮存及使用场所禁止烟火.

13、But its flammable characteristic and the raw material scarce question simultaneously are restricting its further development.

但是其易燃的特性和原料紧缺的问题同时制约着它的进一步发展.

14、Methylal are extremely flammable liquid, its vapor mixed with air, can form explosive mixtures.

甲缩醛是极易燃液体,其蒸气与空气混合,能形成爆炸性混合物.

15、The minimum ignition energy for flammable mixtures containing hydrogen is extremely low.

可燃的含氢混合物的最小点燃能量非常低.

16、How to use . Place them in a holder avoiding contact with any thing flammable.

把它放进支架内,避免接触任何易燃物品.

17、This product should not be install on something that wets or flammable.

节电器禁止安装在潮湿、燃物上.

18、Look, under the warning section, It'says this hairspray is flammable.

你看,在注意事项中说,这瓶喷发露是易燃品.

以上是简答网为您整理的flammable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于fla

mmable的用法、fla

mmable的释义、flammable的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/flammable>

